
 

Referat af bestyrelsesmøde/Søernes GF, 4. maj 2025 
 

Til stede:  Rie, Jan N, Jan T og Jens 

Afbud:  Marisha 

Referent:  Jens 

Dagsorden: 

1. Opfølgning på, og godkendelse af, referat fra sidste møde 
2. Pumpen og kanaler 
3. Vejen 
4. Økonomi 
5. Kontakt med andre grundejerforeninger/interessenter 
6. Hjemmeside + FB 
7. Eventuelt. 

1.    Opfølgning på, og godkendelse af, referat fra sidste møde. 

Referatet blev godkendt, ingen yderligere opfølgning p.t. 

2.        Pumpen og Kanaler 

Pumpen kører efter hensigten, har ej kørt i perioder hvor vandstanden er under det bestemte, og 
det er positivt. April oplevedes som en relativt meget tør periode.  

3.        Vejen  

Årstidens sædvanlige huller er ”trådt mere i karakter”, og Rie kontakter Jens Vejmand for at få tilbud 
på en lettere omgang (reparation af huller på strækningen Langesøvej fra bommen til Langesøvej 
ved T-krydset Langesøvej/Storesøvej) inden/under sommeren.  

4.  Økonomi 

Beholdningen ligger på ca. 53.000 kr. i dag, efter seneste elregninger samt periodisk regning for 
hjertestarter er betalt.    

5.        Kontakt med andre grundejerforeninger/interessenter 

Er stadig udmærket, også ovenpå sagen med Lottesminde GF hvor Jens uretmæssigt af et af 
medlemmerne blev svinet meget grundigt og voldsomt til. Stadig intet nyt angående LSV 28 og § 3-
område/landmåler/hegnssag og etablering af en såkaldt ”svanekorridor” (et ord der ikke findes på 
Google).  

6.        Generalforsamling 23/8 

Deadline for udsendelse af ”pakken” er 1/8 (Indkaldelse, regnskab, budget, frokost) Jan tager de tre 
første, Jens indbydelsen samt formandens beretning. 

7.        Hjemmeside + FB 

Rie lægger de seneste tre referater op på hjemmesiden, samt fremadrettet. Deadline inden 
generalforsamlingen. 



 

8.        Eventuelt 

Intet specielt, udover Jan oplevelse med en mår i huset, som ikke lød specielt rart.. 

Kommende møder: 12. juli 


